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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Mi lett a sorsa a botrányos Cisco megállapodásnak?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Magyar Bálint oktatási miniszterhez . A kérdésre írásban várom
válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön több mint egy évvel ezelőtt utazott egy multinacionális cég finanszírozásában, népes
kísérettel az Egyesült Államokba, hogy ott közbeszerzés nélkül 100-200 ezer dollár értékben
rendeljen az adófizetők költségére . A Cisco Learning Institute-tal kötött szerződés értelmében
a cég Virtouoso rendszerét 40 középiskolában, 2 000 diák részére vezetik be próba jelleggel .

Ezzel kapcsolatban kérdezném :

1 . Mely középiskolák vettek részt a kísérletben? Kérem, adja meg őket annak a kontakt
személynek a nevével és elérhetőségével együtt, akit a programmal kapcsolatban
megkereshetek .

2 . Milyen eredménnyel zárult a kísérlet?
3 . Mekkora összeget fizettek ki a Cisco Learning Institute számára?
4. Melyik iskolában tekinthetném meg az oktatás keretében a rendszert?

Kérem, hogy kérdéseimet, tekintettel az 1992 évi LXIII. 19.§-ra és a 20.§ (1) bekezdésére,
közérdekű adat megismerése iránti kérelemnek is tekintse .

Tisztelettel várom válaszát .
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